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Представници америчког “Есмарка” понудили су Влади додатне гаранције да ће, уколико
победе на тендеру, бити дугорочни стратешки партнер Железаре у Смедереву, сазнаје
“Блиц”.

  

О овоме је јуче, истина без навођења имена, говорио и премијер Александар Вучић.

  

  

- Велики сам оптимиста у вези са решавањем проблема смедеревске Железаре. Верујем
да смо сада ближе него икада да тај посао окончамо - рекао је јуче Вучић.

  

 “Есмарк”, иначе, важи за најозбиљнијег кандидата за преузимање челичане у
Смедереву. Понудили су, како кажу упућени, остварљив бизнис план за првих 36 месеци
рада, а планирају рад обе високе пећи. Наводно би друга пећ, која је тренутно угашена,
могла да се покрене у року од шест месеци од преузимања челичане.

  

„Есмарк стил група“ је један од водећих прерађивача и дистрибутера равно ваљаног
челика и трећи произвођач челичних плоча у Америци. Интересантно је да је Џон Гудиш,
некада први човек Ју-Ес стила, од пензионисања консултант у „Есмарку“. Компанија
поседује више постројења за прераду челика.

  

За преузимање Железаре и даље се преговара и са холдинг компанијом “Црвени
октобар”, једним од највећих руских произвођача челика. Они, сазнајемо, нуде сасвим
другачији концепт од Американаца. Куповина смедеревске Железаре би им, наводно,
омогућила проширивање асортимана понуђених производа на тржишту. Али, како
незванично сазнајемо, идеја руске компаније је радикално смањење производње у
Железари Смедерево, изузев погона за израду специјалних челика, а што би значило и
смањење броја запослених за половину.
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Радној групи Владе за преговоре о продаји Железаре пристигла је још једна понуда
фирме из Кине о којој се још увек није изјаснила. У сваком случају, како је “Блицу”
потврђено у Немањиној, преговори са свим заинтересованим ће се наставити, а партнер
ће бити изабран на тендеру, вероватно до Нове године.

  

Како је јуче рекао премијер, “ближи смо него икада и да решимо проблем Петрохемије и
Азотаре”.

  

- У суботу до касно увече смо имали разговор са потенцијалним инвеститорима у
хемијски комплекс. Мислим на Петрохемију, Азотару и МСК. Молим само оне који су их
уништили и оне који су нас довели до тога да имамо у те три фабрике 120 милиона евра
губитка на годишњем нивоу да нам не држе предавања о томе како се нешто само прича
- рекао је Вучић.

  

Тражимо гаранције за останак

  

Разлог што се још увек не расписује тендер за приватизацију Железаре, иако је
најављен још летос, јесте то што радна група Владе задужена за приватизацију ове
компаније, али и сам премијер желе да се увере да онај ко победи на тендеру за
партнерство у Железари неће одустати од пројекта после неког времена. Промене
власника челичана у свету су уобичајене, можда баш зато што је у питању берзанска
роба којој цена зна годинама да буде изразито ниска.

  

(Блиц)
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